

L'ENTREPRENEUR SOUMISSIONNAIRE DOIT TENIR COMPTE QUE LE PRÉSENT ADDENDA FAIT PARTIE INTÉGRANTE DES DOCUMENTS DE SOUMISSION. LES MODIFICATIONS SUIVANTES ENTRENT EN VIGUEUR IMMÉDIATEMENT.

THE BIDDING CONTRACTOR MUST TAKE INTO ACCOUNT THAT THIS ADDENDUM IS AN INTEGRAL PART OF THE TENDER DOCUMENTS. THE FOLLOWING MODIFICATIONS COME INTO EFFECT IMMEDIATELY.

Électricité

- Les modèles d'UPS sont en plan (exemple : Eaton, 9155). Se référer à cette information pour votre soumission.
- La puissance des UPS est en plan (exemple : 10 kVA). Se référer à cette information pour votre soumission afin de fournir la même puissance.
- Pour ce qui est des détails quant aux types de batteries et dimensions pouvant entrer dans ces équipements, valider auprès du manufacturier.
- Tous les UPS existants à entretenir ainsi que les nouveaux UPS à fournir et à installer doivent avoir une autonomie de 1 h.
- Informations supplémentaires :
 - Local R-003, plus 18, 12 kVA, # de serie : BR194A0033.
 - Local B-00a, Eaton Powerware 9155, 15 kVA, # de série : BD043FBB03.
 - Local USD-005, Eaton Powerware, 12,5 kVA, # de série : TS483W0468.
 - Local USD-216, Eaton 9155, 10 kVA, # de série : BG493FBB04.

Electricity

- *UPS models are in plan (example: Eaton 9155). Refer to this information for your tender.*
- *UPC capacities are in plan (example: 10 kVA. Refer to this information for your tender in order to provide the same capacity.*
- *When it comes to details as to the types of batteries and dimensions that can enter in those cases, check with the manufacturer.*
- *All existing UPS to maintain as well as the new UPS to provide and install must have an autonomy of 1h.*
- *Additional informations:*
 - *Local R-003, over 18, 12 kVA, serian number: BR194A0033.*
 - *Local B-00a, eaton Powerware 9155, 15 kVA, serial number: BD043FBB03.*
 - *Local USD-005, Eaton Powerware, 12.5 kVA, serial number: TS483W0468.*
 - *Local USD-216, Eaton 9155, 10 kVA, serial number: BG493FBB04.*

MLC ASSOCIÉS inc.

François Brunet, ing.

2018-11-22